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  V á r o s  K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t  
 Oktatási, Kulturális és egészségügyi Bizottsága  

 2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/242 

                                                      Fax: 06 23 310-135 • E-mail: hivatal@biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu  

 Iktatószám: SZ-572/2019.  Ügyintéző: Lengyel Anita 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és 

Egészségügyi Bizottsága 2019. november 25-én, hétfőn, 1600 órai kezdettel a Városháza 

102-es tanácstermében megtartott nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: 

 Varga László bizottsági elnök 

 Barabás József bizottsági tag 

 Szanyi József bizottsági tag 

 Csepregi Miklós bizottsági tag 

 Dr. Joó Márk bizottsági tag 

 Fekete Péter bizottsági tag 

 Radnai Péter bizottsági tag 

 Tarjáni István polgármester 

 Tálas-Tamássy Richárd alpolgármester 

 Dr. Cserniczky Tamás- alpolgármester 

 dr. Szabó Ferenc aljegyző 

 Lengyel Anita jegyzőkönyvvezető 

 Dr. Csaba János- Egészségügyi koordinátor 

 Szádvári Mária- Juhász Ferenc Művelődési Ház 

 Elbert Luca- Juhász Ferenc Művelődési Ház 

 Hingyiné Molnár Ildikó- Benedek Elek Óvoda 

 Plangár Petra- Esély Szociális Társulás  

 Teller Anikó- Esély Szociális Társulás 

 Uzonyi Edit- Karikó János Könyvtár 

 Regős Zoltánné- Gólyafészek Bölcsőde 

 Tóth Attila- Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 

 Szakadási László 

 Kecskés László 
 

Varga László: Üdvözli az Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottság ülésén 

megjelenteket. Megállapítja, hogy a bizottság 7 fővel határozatképes, az ülést megnyitja. A 

jegyzőkönyv hitelesítésére felkéri Barabás József bizottsági tagot.  

 

Radnai Péter: Javasolja, hogy a 11 és a 12 napirendi pont tárgyalása kerüljön felcserélésre.  

 

Varga László: Mivel több javaslat, hozzászólás, kérdés nem érkezett a módosított 

napirendet tette fel szavazásra.  
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Szavazás:  

A bizottság 7 igen szavazattal (7 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 

Napirend: 

1) Megállapodás a jelzőrendszeres házi segítségnyújtás ellátásának biztosításáról a 2020 évre 

vonatkozóan  

2) A járóbeteg - szakellátás igénybevételéről szóló 2020 évre vonatkozó Együttműködési 

Megállapodásokról 

3) Beszámoló a 2019. évi Egészségnapról 

4) A) Juhász Ferenc Művelődési Központ 2020. évi munkatervéről 

B) Juhász Ferenc Művelődési Központ 2020. évi kiemelt rendezvényein a fellépői költségek 

biztosításáról 

5) Karikó János Könyvtár 2020. évi munkatervéről 

6) Biatorbágy Város Önkormányzata 2020. évi munkatervéről 

7) Biatorbágy Város Önkormányzata 2020. évi rendezvénytervéről 

8) Benedek Elek Óvoda 2019/2020. évi munkatervéről 

9) A Benedek Elek Óvoda 2019. évi többletkérelmeinek módosítása 

10) Beszámoló a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2019. III. negyedévben, szociális 

ügyekben hozott döntésekről 

11) PM_BOLCSODEFEJLESZTES_2018/2 azonosító számú támogatott pályázathoz kapcsolódó 

többlettámogatási igény benyújtásáról 

12) Bölcsődefejlesztés pályázattal kapcsolatos közbeszerzés kiírásáról 

13) A Sportpark működtetésével kapcsolatos feladatokról 

14) A Német Nemzetiségi Önkormányzattal kötött Együttműködési Megállapodás felülvizsgálatáról 

15) Tájékoztató a szeptemberi októberi  ifjúságot érintő rendezvényekről (tanévnyitó konferencia, 

továbbtanulási expo és a Magyarnak lenni szülőföldemen 4. konferencia)  

16) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének 24/2016. (XII. 2.) önkormányzati 

rendelete Biatorbágy Város Önkormányzata Értéktárának működéséről felülvizsgálatáról (ZÁRT) 

17) A Farkas-Gáspár Mónika Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság Felügyelő Bizottsági tagságáról való lemondása és új Felügyelő Bizottsági tag 

választása (ZÁRT) 

18) A Bursa Hungarica ösztöndíjpályázat elbírálásáról (ZÁRT) 

 

1) Megállapodás a jelzőrendszeres házi segítségnyújtás ellátásának biztosításáról 

a 2020 évre vonatkozóan 

 

Radnai Péter: A megállapodás tervezetben az áll, hogy az Esély Szociális Társulás 2021 

január 31-ig szakmai és május 31 napjáig pénzügyi beszámolót készít. Az előző évek 

beszámolóival nem találkozott, kérdése, hogy pótanyagként benyújthatóak-e az előző évi 

beszámolók?  

 

dr. Szabó Ferenc: Végig volt beszámoló és ezután is lesz.  
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Plangár Petra- Esély Szociális Társulás szakmai vezetője: Röviden elmondta, hogy 2008 

óta nyújtják a szolgáltatást a településen. 30-35 darab készülékkel, ami jelenleg 33 darabot 

jelent. Az év minden napján 24 órában nyújtja szolgáltatását a Társulás, amin keresztül az 

idősek egy táv segítséget kapnak. Mobil és vezetékes telefonhoz is csatlakoztatható a 

készülék, aminek egyszerű használat nagy bajban is rögtön riassza a központot és azonnal 

indul segítségnyújtás céljából. Ha nem tudnak segíteni, mentőt hívnak. Állami támogatás 

mellett végzik a szolgáltatást,  2017 év óta az önkormányzat által fizetett támogatás összege 

nem változott. A fel nem használt összeg minden év végén visszafizetésre kerül.  

 

Varga László: Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására 

vonatkozó javaslatot. 

 

Szavazás:  

A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

1/2019. (XI. 25.) határozata 

Megállapodás a jelzőrendszeres házi segítségnyújtás ellátásának biztosításáról a 

2020 évre vonatkozóan 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a jelzőrendszeres házi segítségnyújtás ellátásának biztosításáról 

a 2020 évre vonatkozó megállapodásról szóló előterjesztést és javasolja a képviselő-

testületnek a határozati javaslat elfogadását.  

 

2) A járóbeteg - szakellátás igénybevételéről szóló 2020 évre vonatkozó 

Együttműködési Megállapodásokról  

 

Dr. Egervári Ágnes: A környező települések keresték meg a Kft-t, az új terület a laborral 

való bővülés, amivel nagyon jól bejáratott rendszer alakult ki az elmúlt két évben.  

 

Dr. Csaba János: Kérdése, hogy a röntgen beüzemelése megtörtént-e illetve van-e partner 

a diagnosztizálásra.  

 

Dr. Egervári Ágnes: A sugárvédelmi eljárás zajlik, 60 nap az ügyintézési határidő, 2 kolléga 

és asszisztens fogja segíteni a röntgendiagnosztikai szakellátás. Jelentős árambővítésre volt 

szükség emiatt két napon voltak fennakadások, kimaradások a rendelések tekintetében. Táv 

leletezés lesz, Pacs rendszeren keresztül. 

 

Fekete Péter: Abban az esetben, ha a labordiagnosztika is bekerül a szolgáltatásba a 

települések számára, mennyire lesz leterhelt a rendszer reggelente?  
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Dr. Egervári Ágnes: Naponta 70-85-90 fő az a létszám, akiknél 3 asszisztens a vért le tudja 

venni. Fél kilenckor elviszi a SynLab a levett vért, így aznapra nem lehet több vérvételt 

elvállalni.  

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására vonatkozó javaslatot. Ez 

a bővülés csak részben jelent növekedést, hisz ezek a paciensek eddig maguknak fizették a 

vizsgálat költségét.  

 

Fekete Péter: Ha eddig fizetős volt és most ingyenes lesz, az jelenthet több 

beteglátogatottságot. Van-e arra bármi lehetőség, hogy kezelhetővé tegye a ház az ott 

felgyülemlett betegeket. Elektromos sorszám, kapacitásbővítés vagy bármi, a mi ezt 

csökkentheti. 

 

Dr. Egervári Ágnes: A hely, az asszisztensek száma adott. Itt nem kell időpontot kérni 

előre, kézi sorszám osztás van, de ezt mindazért, hogy ne kelljen az éhgyomorra érkező 

betegek ne várjanak. Igyekeznek a lehetőségeket maximálisan kihasználni.  

Varga László: Valamiféle cselekvési terv szintjén fel kellene készülni ennek a felmerült 

elméleti problémának a megoldására. Kérdése, hogy Sóskút 1,2MFt, a szeptember végi 

statisztika szerint majdnem háromszorosa a betegellátás. Ezt ki fizeti ki?  

 

Dr. Egervári Ágnes: Nem a Kft szerződött a településekkel, csak elszámolnak. 

Keretösszeget kaptak a települések, de Sóskút új belépőként még nem álltak rendelkezésre 

elégséges statisztikai adatok a tervezéshez. Ma már más a helyzet, hisz egy év adatai 

lesznek láthatóak, elemezhetőek. 

 

Varga László: Kérdése, hogy ha ezt a pénzt benyelték, akkor a következő évben van rá 

mód, hogy a költségeket a realitáshoz igazítsák? 

 

dr. Szabó Ferenc: Igen van rá mód, a bizottság tehet javaslatot.  

 

Varga László: Javasolja, hogy induljanak ki az első tapasztalati évből, annak költségeiből és 

ennek megfelelően kerüljön kialakításra, és ha túlfizetés lépne fel, kerüljön visszafizetésre.  

 

Radnai Péter: Szeretné jelezni, hogy az új rendelésekkel együtt költségnövekménnyel is 

számolni kell, ezért javasol 10%-os költségkeret növelést. Így Páty vonatkozásában 14Mft. 

Sóskút 4MFt. Pusztazámor 600eFt, Herceghalom 6,4MFt keretösszegre tesz javaslatot.  

 

Fekete Péter: Zsúfoltság nem jó Biatorbágynak, és még a városnak pénzbe is kerül. Akkor 

miért jó ez nekünk?  

 

Dr. Egervári Ágnes: Létezik a teljesítményvolumen korlát. Minél többet dolgoznak, annál 

kevesebb a NEAK finanszírozás. Kb. 20 ezer fő az az optimális beteglétszám, ami el tudja 

tartani az intézményt. Ha csak Biatorbágy lakosait nézzük, akkor a finanszírozási költség 

nem elég a fenntartáshoz. Nincs zsúfoltság, a várakozási idő a szemészeten lehetséges 

hosszabb idő, 5-6 hét néha. Azt gondolja, hogy csak Biatorbágyi lakosságszámmal 

rentábilisan nem tudja eltartani a házat.  

 

Barabás József: A 4 településekkel már 35 e fő az ellátotti létszám. 

 

Dr. Egervári Ágnes: Egy dolog lenne még lehetséges, hogy a NEAK terület-ellátási 

kötelezettséget terjessze ki a települések körére. De ez szinte lehetetlen. Ami most korlát az 

a hely.  
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Szanyi József: Javaslata, hogy a környező településekkel kössenek utólagos 

finanszírozással szerződést. Annyit fizetnek, amennyit igénybe vesznek.  

 

Varga László: Összefoglalta a javaslatokat.  Páty, Herceghalom és Pusztazámor 

önkormányzatokkal hatályban lévő, egy év határozott időre megállapított szerződési díj 

összegének 10%-os emelését javasolja a 2020 évre vonatkozóan. Sóskút esetében a 2019. 

évi tényleges ellátási díj összegének 10%-os emelését javasolja. Mivel több hozzászólás, 

észrevétel, javaslat nem volt, szavazásra tetet fel a határozati javaslatot.  

 

Szavazás:  

A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

2/2019. (XI. 25.) határozata 

A járóbeteg - szakellátás igénybevételéről szóló 2020 évre vonatkozó 

Együttműködési Megállapodásokról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a járóbeteg - szakellátás igénybevételéről szóló 2020 évre 

vonatkozó Együttműködési Megállapodásokról szóló előterjesztést.  

A Bizottság a képviselő-testületnek a Páty, Herceghalom és Pusztazámor 

önkormányzatokkal hatályban lévő, egy év határozott időre megállapított szerződési díj 

összegének 10%-os emelését javasolja a 2020 évre vonatkozóan. Sóskút esetében a 

2019. évi tényleges ellátási díj összegének 10%-os emelését javasolja. Mindkét javaslat 

esetében azzal a feltétellel, hogy 2020 év végi elszámolás után a túlfizetések összege 

visszafizetésre kerül a települések részére. 

 
 

3) Beszámoló a 2019. évi Egészségnapról 

Dr. Egervári Ágnes: Próbálkoznak a szűrővizsgálatokkal, de ennek ellenére Biatorbágy 

érintett korú férfi lakosságának nem egészen 10%-át tudták megszólítani. Ebben a 

tekintetben van még teendő, hisz az előző évi mammográfiai szűrővizsgálaton is az 

elvártnál kevesebben jelentek meg. A megjelentek közül a 10%-nak a szűrés nagyon 

fontos volt. Az Egészségnapon megjelentek száma jóval több volt mint az előző évben.  

Radnai Péter: Regisztrációhoz kapcsolódva kérdezte, hogy ez segítette az elosztást?  

Dr. Egervári Ágnes: Előzetesen is lehetett jelentkezni, a kamion kapacitása korlátozott, 

280 fő és több nem fér bele a napba. A probléma inkább az, hogy sokan a szűrővizsgálatra 

való eljövetellel egy újabb szakvizsgálatot szeretnének letudni.  

Szanyi József: Elmondta, hogy a Magyar Vöröskereszt is részt vett a programokban. 

Pozitívumként elmondta, hogy esőnapra is készültek és béreltek egy nagy sátrat, így a 

kültéri programok az eső ellenére sem maradtak el. Javasolja, hogy a jövőben is legyen 

sátorbérlés az esőre való tekintettel.  
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Varga László: Az egészségnap egy kampánynap, ráirányítja a figyelmet arra, hogy 

foglalkozzunk az egészségünkkel. Mivel további kérdés, hozzászólás, javaslat nem 

érkezett, szavazásra teszi fel a cég megbízására vonatkozó javaslatot. 

 

 

Szavazás:  

A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

3/2019. (XI. 25.) határozata 

Beszámoló a 2019. évi Egészségnapról  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a 2019. évi Egészségnapról szóló és javasolja a képviselő-

testületnek a beszámoló elfogadását. 

 

4) A) Juhász Ferenc Művelődési Központ 2020. évi munkatervéről 

B) Juhász Ferenc Művelődési Központ 2020. évi kiemelt rendezvényein a fellépői 

költségek biztosításáról 

Szádvári Mária: A 30 oldalas munkaterv, összefoglaló mellett, pár gondolatot szeretne 

kiemelni. Kiegészítette azzal, hogy a minőségfejlesztési szempontok alapján lett összeállítva. 

Ez azért fontos, mert az intézmény közműkitüntetett minőségi díjjal kitüntetett intézmény 

lettek 2018. januárjától. Elmondta, hogy szeretnének zöld intézménnyé válni.  

Szövőcsoport kimaradt az összefoglalóból, egyenlőre két csoporttal működik a 

Bábosházban. Ezen túl a Senior klub keretén belül elindították a Senior Akadémiát. A 

származtatott szolgáltatások jelentik a bérbeadásokat. Szeretnék a bérlési szolgáltatást 

felülvizsgálni. Chaplin kávézót szeretnék egész napos nyitva tartásra kibővíteni. A 

nyitvatartási időt a megnövekedett igényekhez mérten reggel 8:00-22:00 közöttire szeretné 

módosítani. Új terület a képzés, 2020-vóben képző helyet szeretnének biztosítani, a helyi 

értéktár által kezdeményezett várostér játszófüzetre hivatkozva. Képzők képzését szeretnék 

megvalósítani. Ebben kéri a Bizottság és a Képviselő-testület támogatását. Ez lenne az első 

vidéki képzési hely, ami honosított. Egyenlőre még csak befogadó helyet kíván a Faluháztól.  

15 féle sorozatban 98 rendezvényt valósítanának meg, 11 működtető közösséget 

működtetnének és 30 fölötti egyéb rendezvényt valósítanának meg. 

Minden épület felújításra szorul. Pályáztak, nyertek, az érdekeltségnövelő pályázat 

megvalósítása is áthúzódik jövő évre. 20 fő működteti a házat, szeretnék a műszaki 

alkalmazottak területén vezetőt alkalmazni. Új elemként tavasztól foglalkoztatnak 

marketinges kolleganőt.  

 

Elbert Luca prezentációval szemléltette a Juhász Ferenc Művelődési Ház megújítási 

folyamatait, elképzeléseit.  

 

Radnai Péter: Színvonalas és tartalmas beszámolót megköszönte. 900eFt volt a 2019 évi 

falu Disznótora, jövőre 1.800.000.- forintra tervezik. Mi ennek az oka?  
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Fekete Péter: Megköszönte a bemutatott és megküldött anyagot. Néhány megjegyzése van. 

Elhangzott, hogy közönségből közösséget alkotni és nagy hangsúly volt azon, hogy milyen 

programok legyenek. Ellentmondás van, programokkal nem biztos, hogy elérhető a 

közösség. Akkor lesz jó közösség, ha be tudnak kapcsolódni a programokban. SWOT 

elemzés is van az anyagban, de véleménye szerint sokszor a lehetőség az erősségek, a 

veszélyek, inkább gyengeségek. Jó lenne, ha ezek kifejtésre kerülnének. Hitvallással 

kapcsolatosan elmondta, hogy a sörrel való koccintást, ki mennyire gondolja komolyan. 

 

Szádvári Mária: Azért tartja fontosnak ezt a küldetésnyilatkozatot, mert év elején szakember 

segítségével a teljes csapatot együtt alkotta meg ezt az egy mondatot. A mondandója 

lényeges, a közösség minden programnál fontosabb, eszköz a program.  

 

Varga László: Részletes, precíz és mindenre kiterjedő mind a munkaterv, mind a 

prezentáció, nagy munka van benne és team munka ráadásul. Egy koccintás egy finom 

itallal lehet, hogy helyénvalóbb lenne. Nem fontossági sorrendben, de néhány dolgot 

felvetett, amit a költségvetés idejére ki lehet dolgozni.  

Ilyen: 

- A tárgyi technikai eszköz fejlesztés idézőjelbe tett kívánság lista, ezért érdemes lenne 

egy picit átfogóbban gondolkozni, évekre bontott fejlesztési prioritási lista készüljön.  

- A 7. oldal gasztronómia erősítése, mint cél szerepel, javasolja, hogy az árképzés ne 

maradjon figyelmem kívül.  

- Senior klubnak nagyon drukkol, nagyon gyümölcsöző együttműködés  

- új bérbeadási tarifa indul el, a bizottság szeretne erre rálátni 

- Chaplin, fejlesztést nagyon jó ötletnek tartja, hisz a látogatóknak és a Chaplinnek is 

jót tenne 

- Coworking térrel kapcsolatban elmondta, hogy ha van rá igény, akkor legyen.  

- 1. számú mellékletben a konkrét programok felsorolásánál van egy loogiscool – 

óvodapedagógusokkal való egyeztetést javasolja. 

- 6. pont egyedi rendezvények között az Erkel Ferenc kamarazenekar tekintetében 

erős egyeztetések folynak,  

- Csányi Sándor előadása tekintetében 100 e Ft van tervezve, ezt elég alacsony 

összegnek tartja  

- Költészet nap új programjainak bevezetésénél, ugyanakkor 2500 forintos belépő 

jeggyel számol, érdemes lenne még egyszer átgondolni.  

- A futónapnál törekedne arra, hogy a  saját erőiket próbálják minél inkább helyzetbe 

hozni, 

-  Angyalfiánál évek óta visszatérő kérdése, hogy hagyományosan Halász Jutka 

koncertjeik vannak, és azok mindig hetekkel előtte telt házasak már, elfogynak a 

jegyek. Lehet, hogy érdemes lenne megpróbálkozni valamiféle más érdeklődési körű 

közönséget is kiszolgálni a karácsonyi koncertjeikkel, mint Halász Jutka,  

- A nyugdíjas klubnál tavaly is említette, hogy a 400 ezer forintos betervezett működési 

költségkeretet méltatlanul alacsonynak tartja  

- Nemzeti ünnepeknél a június 4-e, - 2020-ban egy száz éves kiemelt megemlékezési 

alkalom és lehetőség lesz -, kapjon egy kicsit nagyobb figyelmet, nagyobb 

költségkeretet, és tegyék egy kicsit a jubileumi évhez méltóbb helyre az elmúlt évek 

jó gyakorlatát elismervén.  

- Ugyanígy az augusztus 20-i költségkeret pedig érdemes lenne egy hatékonyság 

elemzést végezni,  

- A marketing új elemekhez annyit tett hozzá, hogy új logót akkor érdemes bevezetni, 

hogyha az valamitől elütően frappánsabb, és szem-odavonzóbb, mint az addigi.  
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- A plakátokkal kapcsolatban elmondta, hogy egy kicsit zavaros. A ferde sraffozása, de 

közben képek is vannak benne, meg ilyen kis mini címszavak, címszövegek. Nem 

lehet mindig pontosan beazonosítani, hogy a kép, a szöveg, a kocka hova tartozik, 

merre tartozik. Ezt esetleg érdemes lenne átgondolni, hogy hogy lehet, hogy trendi,  

valójában fogyasztóbarát.  

 

 

Szanyi József: A bevételi oldal milyen koncepció alapján működik? Hogy áll össze, és a 

helyi civilek ebből hogy részesülnek?  

Szádvári Mária: Épületfejlesztési lista, kivették az anyagból. Profin, részletesen, 
technológiával holnapra tudja prezentálni. Ha több éveset kérnek a képviselők, akkor egy-két 
napot kér. Technológiával alátámasztva kiviteli terv nincs, de módszer igen. Terembér 
emelés 5 évvel ezelőtt volt, természetesen akkor is a bizottság hagyta jóvá, most is úgy 
fognak készülni. Készül már az úgynevezett rendezvény önköltség számítás. A coworking-
tér az a szabad teret jelenti. Van olyan ahova nem tudnak rendezvényt berakni, az előterünk. 
A logishool, óvodásoknak az más, az egy interaktív kiállítás földünk négy erőforrása, a víz, 
talaj, levegőnek és az élővilágnak a megóvása, kapcsolatos környezettudatos dolgokra 
fókuszál, amiben projektként az óvodások is régóta benne vannak. Vecsei H. és Szabó 
Balázs lesz a Költészet napján, nincs az a pénz, amiért a fiatal lányok nem mennek el Vecsei 
H-t megnézni, nekem ez a tapasztalatom. Ráadásul kiváló művész, értékes ember. És amit 
produkál, Szabó Balázzsal együtt, az csak megtiszteltetés Biatorbágynak, hogy eljön. Évek 
óta nem tudták őket meghívni, mert nem értek rá. A futónapot most már a Viadukt SE-vel, 
mint főszervezővel csinálják, gyakorlatilag a hátteret adják, és a szakma ott van a Viadukt 
SE-nél.   Úgy gondolja, hogy Halász Judit, amíg van, egy ikon. Örülni kell, hogy még él, 
minden település kapaszkodik azért, hogy Halász Judit koncertet még tartson nála. Őszidő, 
25 aktív tagunk van, és ez a fajta klub meg fog szűnni, de jön a szenior klub, meg jönnek 
más közösségek, és amíg egy teremtett lélek lesz ebben a csapatban, addig költségvetése 
is lesz az intézménynél. Reméli, hogy lesznek a nemzeti ünnepekre pályázatok.  Az, hogy 
kint van az augusztus 20, ez önkormányzati kérés volt tavaly is, ezzel nyilván szolgálják amit 
kívánnak. A marketing-, illetve az arculattervezésre azt gondolom, hogy ez egy használható 
logó.   

Elbert Luca: Két dolog, egyrészt hogy nem kellene elválasztani az intézményt, 
kapcsolódniuk kell a teljes egész városi arculathoz és csak felhasználóbb barátabbá tették. 
Egy összetett körbe helyezték. A másik pedig az, hogy egy meglévő költségvetésbe 
csökkent bele, nagy dolgokat gondolni lehetet volna, de a költségek kötöttek voltak. A plakát 
átláthatóságát folyamatosan javítják, ezzel együtt azt mondja, hogy egy végső, kiforrt forma 
már felállt és szeretnék ezt tartani.  
 
Szádvári Mária: Mindig egy hozzávetőleges számot terveznek és az előző évek tapasztalata 
miatt magasabb összeggel tervezték a programot. Majdnem mindenhol oda van írva, hogy 
részben belépőjegyekből, részben belépőjegyekből van bevétele az Intézmények. Kiadási 
oldalra nem kerül, vagy tiszta bevétele van, vagy nem valósul meg. Helypénzek minimálisak, 
a civil szervezetek alapvetően ingyenesen használják a Művelődési Ház minden eszközét és 
humán erőforrását. Ami valami befizetést igényel, az felülvizsgálatra kell kerüljön és ezek a 
bevételes rendezvényei.  
 
Szakadáti László: „Meg kell találnunk hogy mi az ami érdekli a közönséget, a 
Biatorbágyiakat ” mondattal kapcsolatban elmondta, hogy 10 évvel ezelőtt készült a KIS 
bizottságban egy kérdőív, amiből azt szerették volna megtudni, hogy mit szeretne a 
közösség. Ezért ezt ki egészíteni azzal, hogy fel kell mérni” 
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Szádvári Mária: Ha egy szakszerű, igényes felmérést szeretnének készíteni, annak a 
költsége meghaladja az intézmény költségkereteit. Az a felmérés részleges volt 2016-ban, 
nem tudott kiterjedni, de volt egy iránymutatás, mert korosztályilag reprezentatívvá tették. 
Sokáig éltek abból is. Ez célzottan egy komoly munka és örülnének annak, ha sor kerülne 
erre.  

Varga László: Kerüljön a bizottság elé a következő ülésre, úgyis költségvetési kérdés, mibe 
kerülne egy ilyen reprezentatív felmérés.  

Barabás József: Örül Szakadáti László véleményeinek. Varga László véleménye szerint 
erősen bírálta a munkát. Ez csak Varga László véleménye. Véleménye szerint senki nem 
kritizálta senki még eddig így az elkészült munkát.  

Kecskés László: Arra hívja fel a figyelmet, hogy a Juhász Ferenc Művelődési Központ neve 
így szerepeljen és kerüljék a JFMK megnevezést.  

Elbert Luca: Eldöntötték, hogy a JFMK nem mond semmi, ettől eltávolodik az Intézmény, 

mivel az események nagy része a Faluházban van ezt a megnevezést fogják használni.  

Varga László: Barabás József képviselő úrnak egyetlen mondatban válaszolna, összesen 6 

olyan észrevétele volt, ami kifejezetten megerősítette a munkatervben foglaltakat. Ezen felöl 

volt 4-5 kritikainak felfogható észrevétele egy 50 éves anyaghoz,a mi egy egész évre szól. A 

bizottsági munka egy műhelymunka, aminek segíteni kell az intézmények működését.   

 

dr. Szabó Ferenc: Június 4-ét a bizottság javítsa át emléknappá, nemzeti ünnep helyett. 

 

Varga László: Amik felvetődtek javaslatok, kérések, kérdések azt a munkatervet kidolgozó 

team dolgozza át még egyszer. Ezzel együtt a munkatervet elfogadásra javasolja, azzal, 

hogy lesz olyan kérdés,a mi visszakerül a költségvetés miatt a Bizottság elé. Kérdés, 

hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására vonatkozó javaslatot. 

 

Szavazás:  

A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

4/2019. (XI. 25.) határozata 

Juhász Ferenc Művelődési Központ 2020. évi munkatervéről 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

4/2019. (XI. 25.) határozata 

Juhász Ferenc Művelődési Központ 2020. évi munkatervéről 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és 

Egészségügyi Bizottsága megtárgyalta Juhász Ferenc Művelődési Központ 2020. évi 

munkatervéről szóló előterjesztés.  

 Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
3/2011. (02.25.) Ör. számú rendeletének 47. §-ában és az 1/A melléklet „átruházott 
hatáskörök” 7. pontjában foglalat felhatalmazás alapján Biatorbágy Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága a Juhász Ferenc Művelődési Központ 2020. évi munkatervét jóváhagyja, 
azzal, hogy  
 
 
1) A bizottság kéri az intézmény teljes ciklusra kiterjedő, évekre bontott, prioritási 
sorrendbe állított, műszaki és technikai fejlesztési igényeinek tervét elkészíteni. 
 
2) A bizottság a tervezés alatt álló új bérbeadási tarifa rendszert, annak bevezetése 
előtt véleményezni kívánja. 
 
3) A bizottság néhány pontban javasolja a munkaterv átgondolását még egyszer a 
2020-as költségvetés részletes vitájáig:  
a) Küldetésnyilatkozatban a sörrel való koccintás megfogalmazása 
b) Városi Futónap rendezésében a külső vállalkozás igénybe vételének leépítése 
c) Őszidő Nyugdíjas Klub tervezett működtetési költségeinek felemelése 
d) Rendezvények gasztronómiai szolgáltatásainak árképzése 
e) Logiscool foglalkozások óvodásoknak tervezett elemeinek a Benedek Elek Óvoda 
nevelési programjával való összevetése 
f) A költészet napi ifjúsági előadás belépődíj árképzése 
g) Az Angyalfia nagy koncertjének előadója 
h) A június 4-i emléknap kiemelt évfordulóra jobban tekintettel lévő programjának és 
költségeinek 
i) Az augusztus 20-i rendezvény költséghatékonyabb (ráfordítás és résztvevő 
létszám) megrendezése 
j) Az új marketing stratégiában az új logó és plakát megjelenés 
tekintetében.  
 
A Juhász Ferenc Művelődési Központ 2020 évi munkaterve a határozat mellékletét képezi.  

 

 

B/ Juhász Ferenc Művelődési Központ 2020. évi kiemelt rendezvényein a fellépői 

költségek biztosításáról szóló határozati javaslatot 

Varga László: A bizottság csupán állást foglal Az első tétel az Erkel Ferenc 

kamarazenekar újévi koncertje. Polgármester úr arról tájékoztatta, hogy tárgyalások 

vannak folyamatban a költségek realizálása terén.  

Szádvári Mária: Az intézmény munkatervén kívül kezelték, mint önkormányzati 

rendezvény. bevételi terve is viszonylag magas, így akkor várja az, hogy ez a rendezvény 

hogy és miként fog működni.  
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Varga László: Azzal, hogy a csütörtöki képviselő-testületi ülésre már az új kiadási oldallal 

fog a testület elé kerülni, úgy ez a határozati javaslat támogatható. Kérdés, hozzászólás 

nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására vonatkozó javaslatot. 

 

Szavazás:  

A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

5/2019. (XI. 25.) határozata 

Juhász Ferenc Művelődési Központ 2020. évi kiemelt rendezvényein a fellépői 

költségek biztosításáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta a Juhász Ferenc Művelődési Központ 2020. évi kiemelt 
rendezvényein a fellépői költségek biztosításáról szóló előterjesztést és a határozati javaslat 

elfogadását - az újévi koncert költségeinek kivételével, amely még egyeztetés és 

pontosítás tárgyát képezi – javasolja a képviselő-testületnek.  

 

5) Karikó János Könyvtár 2020. évi munkatervéről 

Uzonyi Edit: Ismertette a 2020 évi munkatervét feladatait. 2017 óta önálló intézményként 

működnek. 150 fővel növekedett az olvasói létszám, jelenleg 1500 fő, ami a lakosság 10%-a. 

2020-as évre a kulturális törvény 2017-es módosításai határozzák meg. 3 alapvető, de 

kötelező feladattal bővül, ezek:  

- minőségirányítás 

- rendezvényekkel segítése a könyvtárhasználatot 

- digitalizálás 

Nagy feladatuk a képzések, szakember hiány van, a mostani dolgozóikat képzik, hogy 

könyvtári szakemberekké váljanak. A kor a digitalizálást várja el. A stratégiai terv is azért lett 

mellékleve, mert a minőségirányítás első alapfeladata, hogy meghatározzák a 2020-2024 

közötti feladataikat. Ami még nagyon fontos, hogy a közösségi médián, honlapon próbálnak 

változtatni. Ami még fontos lesz a következő időszakban az a digitalizálás bevezetésre az 

műszaki hátteret is feltételez. A SIRÉN nem tudja venni az adatokat venni a GDPR szerint, 

át kell térni a Szikra programra. Elvárják az olvasók és a szakma is a megújulás és kivételes, 

rendkívüli programokat szervezzenek.  

 

Varga László: 2 kérdése volt, 2,5 Mft –ra szeretné emelni a könyvtár a könyv beszerzési 

keretét.  

 

Uzonyi Edit: Ez a növekedés nem túl sok, idén 2,3Mft. Azért növelték az összeget, mert ez 

meghatározó az érdekeltségnövelő pályázathoz a támogatást ennek függvényében kapják. 

Minél magasabb az összeg,annál nagyobb az összeg. 
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Varga László: A személyi feltételek pontnál javasolja, hogy készüljön egy szakértői 

vélemény a költségvetés tárgyalásáig.  

 

Szanyi József: A könyvtárban is nagyon minőségi munkát lát. Minőségi, mindenre kiterjedő 

sok budapesti kerületben nincs ilyen tartalmas műsor és köszöni a Juhász Ferenc 

Művelődési Ház munkáját is.  

 

Varga László: A munkaterv tökéletesen lett előkészítve, továbbra is úgy látja, hogy jó ötlet 

volt, az amikor a képviselő-testület önálló intézménnyé alakította ki. Kérdés, hozzászólás 

nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására vonatkozó javaslatot. 

 

Szavazás:  

A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

6/2019. (XI. 25.) határozata 

Karikó János Könyvtár 2020. évi munkatervéről 

 

 Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és 

Egészségügyi Bizottsága megtárgyalta Karikó János Könyvtár 2020. évi 

munkatervéről szóló előterjesztés.  

  
Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

3/2011. (02.25.) Ör. számú rendeletének 47. §-ában és az 1/A melléklet „átruházott 

hatáskörök” 7. pontjában foglalat felhatalmazás alapján Biatorbágy Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága a Karikó János Könyvtár 2020. évi munkatervét jóváhagyja. 

A munkaterv a határozat mellékletét képezi.  

A Bizottság javasolja, hogy a 2020 évi költségvetés napirendre tűzésének időpontjáig 
készüljön szakértői vizsgálat a 2020 évi személyi feltételek fejlesztésére 
vonatkozóan.  
                                

 

 

6) Biatorbágy Város Önkormányzata 2020. évi munkatervéről 

dr. Szabó Ferenc: Elírás kijavítását kéri, a PVB ülését kéri kedd 16.00 órára javítani.  

 

Varga László: Kéri a "Fedák József testnevelési és sport Díj" adományozásáról szóló 

napirendnél a javaslattétel határidejét április 10-ről május 10-re módosítani, továbbá a 
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Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálásáról szóló 

napirendet törlésre javasolja. Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a javaslatot. 

 

Szavazás:  

A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

7/2019. (XI. 25.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2020. évi munkatervéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2020. évi munkatervéről szóló 

előterjesztést és  

- kéri a "Fedák József testnevelési és sport Díj" adományozásáról szóló napirendnél a 

javaslattétel határidejét április 10-ről május 10-re módosítani, 

- A Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálásáról 

szóló napirendet törlésre javasolja, 

- hétfőről keddre javítja a határozati javaslatban a Pénzügyi és Városfejlesztési 

Bizottság ülését.  

 

7) Biatorbágy Város Önkormányzata 2020. évi rendezvénytervéről 

Varga László: Az előző napirendnél már jelezte, hogy egyeztetések vannak folyamatban az 

Erkel Ferenc Kamarazenekar újévi koncertjéhez kapcsolódó kiadás kérdésben, amire válasz 

a csütörtöki ülésre választ kapnak.  

 

Barabás József: 4,5 millió forint az ára, 280 fő fér be a faluházba, az azt jelenti, hogy 12 

ezer forint egy jegy ára. Ezért javasolja, hogy az önkormányzat vállaljon ebből részt.  

 

Varga László: Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására 

vonatkozó javaslatot. 

 

Szavazás:  

A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

8/2019. (XI. 25.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2020. évi rendezvénytervéről 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2020. évi rendezvénytervéről 

szóló előterjesztést és javasolja a képviselő-testületnek annak elfogadását. 

8) Benedek Elek Óvoda 2019/2020. évi munkatervéről 

Radnai Péter: Kertészeti koncepcióval kapcsolatban kérdése, hogy történt-e tavaly óta 

valami és jól értelmezi-e hogy 5 db 6 órás karbantartók kívánnak bevezetni? És hogy ezt 

nem lehet-e valahogy lépcsőzetesen kiépíteni.  

 

Hingyiné Molnár Ildikó: A kertészeti koncepció terv minden évben megjelenik, hogy valami 

megoldást találjanak. Ez egy átfogó tervezést igényel. A cél az egészséges környezetben 

éljenek a gyerekek. A másik a karbantartás kérdése nem megoldott a rendszeresen 

karbantartói jelenlét. 6 óra elég a feladat ellátásra, jó lenne, ha minden tagintézménynek 

lenne saját munkatársa, mert a jelenlegi megoldás nem tartható. Azt érzik, hogy az óvodák el 

vannak hanyagolva ebben a tekintetben.  

 

Varga László: javaslatai a munkaterhez. Státuszbővítés témában hasonlóan a könyvtár 

napirendi ponthoz, javasolja, hogy az önkormányzat külső foglalkoztatású közoktatási 

szakértője által készüljön vélemény és kerüljön vissza a bizottság elé az a költségvetés 

kérdésének napirendre tűzésének időpontjára törvényi és szakmai szempontból. 

Karbantartó kérdéshez is azt a javaslatot tette, hogy  a Polgármesteri Hivatal vizsgálja meg 

a karbantartói rendszer önálló visszaállításának lehetőségét vagy a meglévő 

átszervezésének lehetőségét. Javasolja továbbá a tárgyi feltételek biztosításánál illetve 

műszaki ügyek biztosításánál a karbantartási-felújítási terv fokozottan figyeljen oda az 

Óvodákra, hiszen az egyetlen saját kötelezően működtetésű köznevelési intézményük. 

Fontos és jó hogy kiemeli az anyag a Nagy utcai óvoda felszerelés beszerzésére kellő idő 

maradjon. Mindig beszállítói kapacitási hiányok, átfutási idő problémák vannak. Az óvodai 

udvarok tekintetében fokozott figyelem kerüljön a középpontba, a kertészeti felmérés és 

tervezés készüljön el, ami alapján egy prioritási sorrend állhat fel. Ezek a kérdések, 

felvetések a Polgármesteri Hivatal felé generálnak feladatokat. 

 Szanyi József: A műfüvesítés az egészséges környezetet biztosítja a gyereke számára? 

Javasolja ennek felülvizsgálatát.   

 

Hingyiné Molnár Ildikó: Természetesen lehet más megoldás, ha van az önkormányzatnak 

cserélendő gyepszőnyege szakszerű gondozással. De egy építési felújítás után szeretné, ha 

az utómunka része lenne az is, hogy az eredeti állapot visszaállításra kerül. Ebben a 

helyzetben ez a legegészségesebb módszer. Anyagi és megoldási lehetőségek tekintetében 

ez a legjobb megoldás. 

 

Varga László: Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására 

vonatkozó javaslatot. 

 

Szavazás:  

A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

9/2019. (XI. 25.) határozata 

Benedek Elek Óvoda 2019/2020. évi munkatervéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a Benedek Elek Óvoda 2019/2020. évi munkatervéről szóló 

előterjesztést és javasolja a képviselő-testületnek, az alábbi javaslatokkal:  

- státuszbővítéssel kapcsolatban javasolja, hogy az önkormányzat külső 

foglalkoztatású közoktatási szakértője által készüljön vélemény és kerüljön vissza a 

bizottság elé az a költségvetés kérdésének napirendre tűzésének időpontjára.  

- karbantartó foglalkoztatásával kapcsolatban javasolja, hogy a Polgármesteri Hivatal 

vizsgálja meg a karbantartói rendszer önálló visszaállításának lehetőségét vagy a 

meglévő átszervezésének lehetőségét  

- tárgyi feltételek biztosításánál illetve műszaki ügyek biztosításánál a karbantartási-

felújítási terv fokozottan figyeljen oda az Óvodákra 

- A Nagy utcai óvoda felszerelés beszerzésére kellő idő maradjon 

- az óvodai udvarok tekintetében fokozott figyelem kerüljön a középpontba, a 

kertészeti felmérés és tervezés készüljön el, ami alapján egy prioritási sorrend 

állhat fel.  

 

9) A Benedek Elek Óvoda 2019. évi többletkérelmeinek módosítása 

Varga László: nem emlékszik, hogy hogy lett az eredeti másfélmilliós teljes hálózat 

árajánlatból, hogy ez csak két óvoda épületre elég? 

 

Hingyiné Molnár Ildikó: Az az igazság, hogy alul lett tervezve, mert nem vettek figyelembe 

minden paramétert a meglévő épületeknél. Azt gondolták, hogy néhány készülék 

elhelyezéssel megoldható az átjátszás és a teljes lefedése az épületeknek. De kiderült, hogy 

a teljes vezetékkiépítést kell megvalósítani. A Wifi jeleket nem engedi át a betonfal. Minderre 

a munkájuk elvégzéséhez szükséges, és nem gondolja, hogy a saját mobil előfizetésüket 

kellene megoldaniuk. A rendszergazda azt mondta, hogy ez az összeg lefedi a munkákat, de 

konkrét felmérés nélkül nem fognak a jövőben tervezni.  

 

Varga László: Ha jól érti, akkor a rendszergazda jelentősen alábecsülte a költségbecslést. 

 

Radnai Péter: Az a 400eFt, ami a két tag óvoda wifi beszerzését fedezi az milyen 

eszközöket takar? 

 

Hingyiné Molnár Ildikó: Pénzügy-technikailag kellett kétfelé bontani a tételt, mert a konkrét 

informatikai eszközök eszközbeszerzés, minden más egyéb vezetékelési munkálatok a 

szolgáltatás részébe kerül.  

 

Csepregi Miklós: Az árajánlatot nagyon elnagyoltnak érzi, a kolléga meg tudta becsülni, 

hogy 74,5 órát fog munkával tölteni, de nem tudta megadni, hogy milyen eszközöket fog 

beépíteni. Az elvvel nem ért egyet, sokkal részletesebb és pontosabb árajánlatot szeretne 

látni, hogy erről a kérdésről dönteni tudjanak.  
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Hingyiné Molnár Ildikó: Erről nem tud vállalkozni, nem ért hozzá, bízik a vállalkozóban, 

akiben eddig is szerződésben álltunk. Tanultak az esetből és a jövőben jobban figyelnek. 

 

Csepregi Miklós: Az előterjesztés napirendről való levételét javasolja, azzal az indokkal, 

hogy kerüljön a bizottság elé egy teljes és pontos árajánlat. 

 

Varga László: Egyetért azzal, hogy részletes árajánlat kerüljön be. Ha a vállalkozó tudja 

vállalni, hogy a képviselő-testület ülésére elkészül és eljut a szerdai kiküldéssel, akkor ez a 

napirend tárgyalható lehet. Januárban egy új költségvetési év indul, így még talán kapna egy 

esélyt 

 

Csepregi Miklós: Annyit kér, hogy ez az ajánlat tartalmazzon egy tervrajzot, ahol le van 

rajzolva, hogy hova kerülnek kiépítésre a Wifi SS pontok, továbbá legyen megrajzolva a 

nyomvonal, és legyenek a pontos eszközök típusra kiírva.  

 

Varga László: Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására 

vonatkozó javaslatot. 

 

Szavazás:  

A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

10/2019. (XI. 25.) határozata 

A Benedek Elek Óvoda 2019. évi többletkérelmeinek módosítása 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a Benedek Elek Óvoda 2019. évi többletkérelmeinek 

módosításáról szóló előterjesztést és javasolja a képviselő-testületnek, azzal a javaslattal, 

hogy a képviselő-testületi ülésig készüljön el egy részletes árajánlat, ami tartalmazz 

- tervrajzot, 

- legyen megrajzolva a nyomvonal 

- és legyenek kiírva pontosan az eszközök típusra lebontva. 

 

10) Beszámoló a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2019. III. 

negyedévben, szociális ügyekben hozott döntésekről 

Radnai Péter: Kérdése, hogy a gyermekek étkeztetésénél az intézményi étkeztetés térítési 

díj esetében csak darabszámokat lát, lehet-e ezt összegszerűségben megjeleníteni? Illetve a 

nem eseti kifizetések esetében nem látja a korábbi döntésekből a harmadik negyedév 

kifizetései mennyit tettek ki. Áthúzódó kifizetéseket nem látja, javasolja, hogy a gördülő 

rendszerben történő tényleges kifizetéseket jelenítsék meg. Javasolja, hogy az anyag 

kerüljön kiegészítésre a képviselő-testületi ülésig.  

 

Varga László: Osztályvezető Asszonyt kérdezi, hogy tudják-e ezt szerdáig prezentálni?  
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Pomaházi Krisztina: Ezt a napirendet a bizottság átruházott hatáskörben tárgyalja, és 

fogadja el ezt a negyedéves beszámolót, tehát nem kerül a képviselő-testület elé. 

Természetesen semmi akadálya nincs annak, hogy változtassanak az eddigi formán és a 

bizottság kérésének eleget téve a jövőben szerepeltethetőek a kért adatok. Adott évben 

mennyi volt. Egy évre vonatkozó támogatások vannak, három ilyen támogatás van, addig 

amíg ki nem fut természetesen a pénzügyi osztály segítségével ki tudják mutatni a kért 

adatokat. A gyermekétkeztetéssel kapcsolatban nincsenek számadatai. A pénzügyi 

osztálytól be tudják kérni, de elég bonyolult, mert van egy rendszeres gyermekvédelmi 

kedvezménynek nevezett állami támogatás, ami ugyancsak 100%-os térítést jelent és a 

számlák egyszerre érkeznek. A helyi támogatást elég nehéz leválasztani az állami 

támogatásról. Egyeztetni fog Pénzügyi Osztályvezető Asszonnyal és amennyiben 

kivitelezhető, természetesen beilleszthetővé válik.  

 

dr. Szabó Ferenc: A kérdésben a bizottságnak átruházott hatáskörben kell döntenie, annyit 

javasol, hogy a jövőben a következő beszámoló figyelembe fogja venni képviselő-úr kérését.  

 

Varga László: Esetleg, ha ezek az adatok el tudnak készülni, akkor kéri, hogy tájékoztató 

jelleggel kerüljenek megküldésre a bizottság tagjai számára. Kérdés, hozzászólás nincs, 

szavazásra teszi fel a cég megbízására vonatkozó javaslatot. 

 

Szavazás:  

A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

11/2019. (XI. 25.) határozata 

Beszámoló a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2019. III. negyedévben, 

szociális ügyekben hozott döntésekről 

     

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága megtárgyalta a Polgármester által átruházott hatáskörben, 
2019. III. negyedévben, szociális ügyekben hozott döntésekről szóló beszámolót.  
 
Biatorbágy Város Képviselő-testületének az egyes pénzbeli és természetben nyújtott 
szociális ellátásokról szóló 7/2009. (10.30.) Ör. számú rendeletének 3. § (3) 
bekezdése, valamint Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. számú rendeletének 27. §, valamint 47. §-
ában foglaltak alapján Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
Oktatási Kulturális és Egészségügyi Bizottsága a beszámolót jóváhagyja. 
 

11) PM_BOLCSODEFEJLESZTES_2018/2 azonosító számú támogatott pályázathoz 

kapcsolódó többlettámogatási igény benyújtásáról 
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Radnai Péter: Technikai hozzászólás, mely szerint az előterjesztésben 23.461.298.- míg a 

határozati javaslatban már a helyes összeg szerepel a többlettámogatási összegkén, azaz 

23.836.999.- forint.  

 

Fekete Péter: Két kérdése van, az egyik, hogy i indokolja a bölcsődei kapacitás bővítését? A 

másik, hogy a jelenlegi szolgáltatás esetében hány százalék a szociálisan rászoruló? Mi a 

felvételi kritérium? Mennyibe kerül egy hónapban a városnak egy bölcsődei férőhelynek a 

finanszírozása? Lássa a bizottság, hogy az önkormányzat mennyit költ erre a feladatra és 

kérdése, hogy biztosan ez a legjobb megoldás a rászoruló családok számára?  

 

Regős Zoltánné: Ezek az adatszolgáltatások mind az Egészségügyi és Szociális Bizottság 

elé kerültek. Minden évben történik egy felmérés és minden évben a beszámoló során 

jelezve van a rászoruló gyermekek száma. Ebben az évben kevesebb ilyen hátterű gyermek 

került az intézménybe. A rászorulás kérdése több szempont szerint alakul ki. Elsősorban a 

nagycsaládosok vagy valamilyen egészségügyi probléma áll fenn. A felvételi rendszer az 

óvodával megegyezik. 5 féle szempont alapján dönt a bíráló bizottság. A bizottság tagjai a 

szakmából kerülnek ki. Bővül folyamatosan Biatorbágy lakossága, nagy a túljelentkezés. 

Ebben az évben 35 gyermek nem került be az intézménybe. Ha van lehetősége az 

intézménynek, akkor egész évben van felvétel. Egyre több szülő tér vissza a munkájához a 

gyermek 2 éves kora után. Van egy játszócsoport is, mert az igényeket ki kell elégíteni. Itt a 

gyermekek eseti jelleggel vannak. Jelenleg a 84 fő mellett 30 családnak tudnak segíteni a 

játszócsoport meglétével.  

 

Fekete Péter: Nem tudja, mennyire van helyén a bölcsődei szolgáltatás a városban. 

Mennyire mondta ki a város a célját ezzel kapcsolatban. Egy felnövekvő gyereknek az a 

legjobb, ha 3 éves koráig az édesanyjával van. Kimondta-e a város, hogy a bölcsődei 

szolgáltatás adott esetben megkerülhetetlen és szükséges, de nem a legjobb megoldás, 

hanem egy szükséges rossz. Ha ez nincs kimondva, akkor javasolja, hogy a határozatba 

legyen kimondva, hogy a város azt támogatja, hogy az anyukák a gyermekek 3 éves koráig 

otthon lehessenek. Ha valaki rászorul, akkor nem lenne-e jó, ha azt a pénzt odaadná a város 

az édesanyának és nem kellene visszamennie dolgozni. Jó lenne egy ilyen rendszer, ahol 

választási lehetőség lenne. Ez az összeg az önkormányzatnak gyermekenként 200eft-ot 

közelíti. Egy ilyen rendszert jó lenne kidolgozni, amiben választási rendszer valósulna meg. 

 

Regős Zoltánné: 38 éve dolgozik a szakmában, sokféle utat járt be. Kötelező a városnak a 

bölcsőde fenntartása az Önkormányzatnak és vannak olyan szülők, akik nem engedhetik 

meg maguknak, hogy otthon maradjanak. A bölcsőde nem csak mint ellátó intézmény van 

jelen, hanem mint a korai fejlesztés alapszintére. A Vass Miklós Alapítvány nem tud minden 

igényt kielégíteni. Az óvodai visszajelzések is azt mutatják, hogy szükség van az 

intézményre. Mindenki a munkáját védi. Sok család eladósodik, a hitel felvétel miatt vissza 

kell menni dolgozni és be kell adja a gyermeküket. Lehet, hogy szükséges rossz, de 

megállják a helyüket és a módszertani elveket végigkísérve, családbarát intézményként 

tudják a gyermekeket fogadni. Amennyiben lehetőség és igény van rá, kéri, hogy a 

képviselők menjenek el és nézzék meg a bölcsődét. Arra van lehetőség, aki nagycsaládos a 

sérült gyermek ellátása ingyenesen, az ellátásról napi szinten jelentést kell küldeni. Az 

Immunrendszer erősítése miatt került kialakításra a sószoba és a minél több szabad levegőn 

való tartózkodás.  

 

Csepregi Miklós: Arra a kérdésre nem kaptak választ, hogy mennyi az a havi normatív 

összeg, amit egy gyermekre az önkormányzat elkölt. Két gyermeke van, mindkettővel 

próbálkoztak bejutni a bölcsődébe, sajnos nem sikerült, helyhiány miatt kerültek elutasításra, 
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amit utólag is sajnálnak. Nem szívesen támogat na olyan javaslatot, ahol kimondják város 

szinten, hogy a gyermekkel 3 éves korig otthon kell maradni. Legyen a szülőnek a 

felelőssége és a lehetősége is, hogy döntést hozzon. Minden szülő a legjobbat akarja a 

gyermekének. Abban lehet gondolkozni, hogy mivel támogatják vagy motiválják a szülőket, 

hogy ne menjenek vissza dolgozni 

 

Regős Zoltánné: Az önköltségszámítást eljuttatja a bizottság tagjai számára.   

 

Fekete Péter: A várost nyújt egy ilyen szolgáltatást és ez egy szükségmegoldás, akkor 

kifejezetten kötelessége az önkormányzatnak, hogy kommunikálja a szülők felé, hogy 

kaphatnak segítséget az otthonmaradáshoz. Javasolja, hogy a város nyilvánítsa ki ez. Ezen 

túl pedig a bővítés előtt legyen a bizottság előtt, hogy mennyibe kerül egy férőhely és lehet-e 

a már meglévő kapacitások mellett más megoldással támogatni a rászoruló családokat. A 

rendszernek az a lába hiányzik, hogy aki mégis vállalja, hogy otthon marad a gyerekkel 

azokat nem támogatja az önkormányzat sehogy.  

 

Regős Zoltánné: Egyetért azzal, hogy a bölcsőde egy szükséges rossz, de kéri, hogy nem 

ez legyen kihangsúlyozva. Kerüljön hangsúly oda, hogy aki otthon van azt az állam 

támogatja. De ha valaki elhatározta, hogy a bölcsődét választotta, szakemberekkel 

koordinált intézménybe, akkor arra az intézmény kiváló és a másik oldal ott van, hogy a 

szülő akkor is visszament dolgozni, ha nem került felvételre a gyermek és rákényszerült a 

szülő arra, hogy nem szakképzett emberek közé, hanem látens helyre kerül.  

 

Szanyi József: Intézményvezetőt szeretné megerősíteni. Szigorú a felvételi szabályozás, 

esetleg azt felül lehet vizsgálni. De van olyan gyermek akik kifejezetten szükséges az 

intézmény szolgáltatása. Nem jelentené ki, hogy a bölcsődebővítés megvalósuljon. 

 

Radnai Péter: Mind a két felet megérti. 3 gyereke van és az az elvet képviseli, hogy legyen 

otthon a gyermek. Ismerősei között látja, hogy van erre szükség. A dolgot kettéválasztaná, 

amellett, hogy a bölcsődefejlesztés önmagában támogatja. Javasolja, hogy kerüljön 

kidolgozásra olyan szociális juttatási formát vagy programot, aminek keretében felhívjuk a 

figyelmet és esetleg valamilyen támogatással segíti az önkormányzat az otthonmaradását. 

 

Dr. Joó Márk: Fekete Péter nem keveri össze a két dolgot, csak egy elvi állásfoglalást kér. A 

szétválasztás szerencsés lenne, mert a bölcsődére szükség van és lesz is, de elkezdődhet a 

gondolkodás abban az irányban, hogy tudja-e, illetve hogyan tudja segíteni az 

Önkormányzat az otthonmaradó szülőket.  

 

Varga László: A napirendben a többlettámogatási kérelem kapcsán arról kell dönteni, 

hogy támogatja-e saját forrás bevonásával. Másfelől hozhat egy olyan döntést a Bizottság, 

hogy egyrészt a Bizottság elismeri, hogy a bölcsődére, mint szolgáltatásra szükség van 

másrészt szükségét látja, hogy az önkormányzat megvizsgálja annak lehetőségét, hogy 

azokat a szülőket, akik rászorulóként nem kívánják a bölcsődei férőhelyet igénybe venni, 

hanem élnek azzal a lehetőséggel, hogy gyermekük 3 éves koráig otthon maradnak, 

milyen feltételek megléte mellett, milyen szociális támogatásban részesítheti.  

 

Fekete Péter: Ehhez a Határozati javaslathoz kívánja javaslatát beemelni.  

 

Varga László: A napirend szerinti előterjesztésről szóló határozati javaslatot tett fel 

szavazásra. Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására 

vonatkozó javaslatot. 
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Szavazás:  

A bizottság 6 igen, 1 nem szavazat mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az alábbi 

határozatot hozza:  

 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

12/2019. (XI. 25.) határozata 

 

PM_BOLCSODEFEJLESZTES_2018/2 azonosító számú támogatott pályázathoz 

kapcsolódó többlettámogatási igény benyújtásáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a PM_BOLCSODEFEJLESZTES_2018/2 azonosító számú 

támogatott pályázathoz kapcsolódó többlettámogatási igény benyújtásáról szóló 

előterjesztést és javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

2. Szavazás:  

A bizottság 6 igen, 1 tartózkodás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az alábbi 

határozatot hozza:  

 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

13/2019. (XI. 25.) határozata 

 

PM_BOLCSODEFEJLESZTES_2018/2 azonosító számú támogatott pályázathoz 

kapcsolódó többlettámogatási igény benyújtásáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a PM_BOLCSODEFEJLESZTES_2018/2 azonosító számú 

támogatott pályázathoz kapcsolódó többlettámogatási igény benyújtásáról szóló 

előterjesztést és a bölcsőde igénybevételének lehetőségével kapcsolatban az alábbi  

javaslattal él: 

- egyrészt a Bizottság elismeri, hogy a bölcsődére, mint szolgáltatásra szükség van 

- másrészt szükségét látja, hogy az önkormányzat megvizsgálja annak lehetőségét, 

hogy azokat a szülőket, akik rászorulóként nem kívánják a bölcsődei férőhelyet 

igénybe venni, hanem élnek azzal a lehetőséggel, hogy gyermekük 3 éves koráig 

otthon maradnak, milyen feltételek megléte mellett, milyen szociális támogatásban 

részesítheti. 
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12) Bölcsődefejlesztés pályázattal kapcsolatos közbeszerzés kiírásáról 

 

Radnai Péter: Azzal, hogy 230millióról 280 millióra megnövekedett az építési beruházásnak 

a költsége és így lassan elérik a 300 milliós határt, mely felett már nyílt eljárást kell 

lefolytatni, javasolja, hogy legyen nyílt eljárás a kérdésben.  

 

Varga László: Az önkormányzatnak lehetősége van arra, hogy 300 millió forint alatt 5 

ajánlattevős eljárást indítson. érdemes olyan cégeket hívni, akihez meg van a megfelelő 

bizalom, a cégekre pedig lehet ajánlatot adni.  

 

dr. Szabó Ferenc: Radnai úr a köznyelvi értelembe vett nyílt eljárásra gondol, de az is nyílt 

amit előterjesztett Polgármester úr. Elnök úr felvetéséhez csatlakozva elmondta, hogy az 

ajánlatkérő csak a teljesítésre képes, szakmailag megbízható gazdasági szereplőknek 

küldhet ajánlattételi felhívást. Az ajánlattételre felhívandó gazdasági szereplők 

kiválasztásakor diszkriminációmentesen, az egyenlő bánásmód elvének megfelelően és 

lehetőség szerint a mikro-, kis- vagy középvállalkozások részvételét biztosítva kell eljárni. 5 

gazdasági szereplő a minimum, több is lehet, javaslatokat polgármester úr felé kell eljuttatni. 

A lényeg hogy a jogszabályban előírt feltételeknek megfelelő gazdasági szereplők legyenek, 

akik egymással versenyezni tudnak.  

 

19:40 Fekete Péter nélkül folytatja ülését a bizottság.  

 

 

Radnai Péter: Kérdése, hogy olyan kitétele beemelése az ajánlati kiírásba, hogy a fixen 

beígért ár ne emelkedjen? Valami garanciát vagy kitételt betenni a szerződésbe, hogy a 

pályázók tartsák magukat  

 

dr. Szabó Ferenc: Nem javasolja az előterjesztésen való változtatást.  

 

Varga László: Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására 

vonatkozó javaslatot. 

 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, 1 tartózkodás mellett (6 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az alábbi 

határozatot hozza:  

 
 
 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

14/2019. (XI. 25.) határozata 

Bölcsődefejlesztés pályázattal kapcsolatos közbeszerzés kiírásáról 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a Bölcsődefejlesztés pályázattal kapcsolatos közbeszerzés 

kiírásáról szóló előterjesztést és javasolja a képviselő-testületnek annak elfogadását 

13) A Sportpark működtetésével kapcsolatos feladatokról 

Varga László: A képviselő-testület korábban visszautalt egy kérdést a Viadikt SE és a 

Városgondnokság viszonyának javítására, 

 

Csepregi Miklós: A szerződésből két pont van kiemelve, amin változtatni szeretnének, van-

e arra mód, hogy a teljes szerződést megkapják.  

 

dr. Szabó Ferenc: A képviselő-testület elfogadta ezt a szerződést azzal a kitétellel, hogy 

vizsgálja felül azt a 2 megjelölt pontot. A két ponttal kapcsolatban megtörtént az egyeztetés 

és az ő javaslatokra került megfogalmazásra 12-13 pont.  

 

Varga László: Ez egy jogfolytonos dolog, a szerződés a jegyzőkönyvből, az archívumból 

előkereshető. 

Csepregi Miklós: Megköszöni, ha megküldésre kerül. Méltánytalan, hogy 100-as napirendi 

pontot kelljen visszakeresnie. Ha van egy link a jövőben az előterjesztés mellett, azt 

megköszöni. 

 

Varga László: Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására 

vonatkozó javaslatot. 

 

Szavazás:  

A bizottság 6 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (6 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

15/2019. (XI. 25.) határozata 

A Sportpark működtetésével kapcsolatos feladatokról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a Sportpark működtetésével kapcsolatos feladatokról szóló 

előterjesztést és javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

 

 

14) A Német Nemzetiségi Önkormányzattal kötött Együttműködési Megállapodás 

felülvizsgálatáról 

Varga László: Ismertette az előterjesztést. Ez egy kötelező aktus az önkormányzati 

választások után.  

 

dr. Szabó Ferenc: Felülvizsgálásra kerül és a német önkormányzat számára megküldésre 

került. Képviselő-testületi ülése előtt rákérdez, hogy számukra megfelel-e a felülvizsgálat 

eredménye.  
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Varga László: Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására 

vonatkozó javaslatot. 

 

Szavazás:  

A bizottság 6 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (6 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

16/2019. (XI. 25.) határozata 

A Német Nemzetiségi Önkormányzattal kötött Együttműködési Megállapodás 

felülvizsgálatáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a Német Nemzetiségi Önkormányzattal kötött Együttműködési 

Megállapodás felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és javasolja a képviselő-testületnek a 

határozati javaslat elfogadását. 

 
15) Tájékoztató a szeptemberi októberi ifjúságot érintő rendezvényekről 

(tanévnyitó konferencia, tovább tanulási expo és a Magyarnak lenni szülőföldemen 

4. konferencia) 

Tóth Tamás: Két kiegészítéssel élt. A Magyarnak lenni szülőföldemen konferenciáról eddig 

is volt beszámoló, illetve szerették volna, ha a másik két rendezvénytípust is megismeri a 

testület, illetve a bizottság. Az anyagból kimaradtak a költségei ezeknek a rendezvényeknek.  

A Továbbtanulási expónak egy buszköltsége volt, ami 76.200 forint volt, a tanévnyitó 

konferenciának előadói díj, illetve a tanévnyitó konferencián résztvevő pedagógusoknak a 

megvendégelésére 22.500 forint, tehát 84.500 forint. A nagy négynapos konferencia 

összesen 4.199.000 forint volt a költsége, amihez három pályázaton összesen 1.200.000 

forintot nyert el Biatorbágy Önkormányzata a Faluházzal közösen. Így majdhogynem azt 

lehet mondani, hogy kereken 3.000.000 forintjába került az önkormányzatnak ez a 

négynapos rendezvény.  

 

Varga László: Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a cég megbízására 

vonatkozó javaslatot. 

 

 

 

Szavazás:  

A bizottság 6 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (6 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

17/2019. (XI. 25.) határozata 

Tájékoztató a szeptemberi októberi ifjúságot érintő rendezvényekről (tanévnyitó 

konferencia, tovább tanulási expo és a Magyarnak lenni szülőföldemen 4. konferencia) 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága megtárgyalta a szeptemberi októberi ifjúságot érintő rendezvényekről 

(tanévnyitó konferencia, tovább tanulási expo és a Magyarnak lenni szülőföldemen 4. 

konferencia) szóló tájékoztatót és javasolja a képviselő-testületnek a tájékoztató 

elfogadását. 

 

Varga László: Mivel több hozzászólás nincs, a nyílt ülést 20:17 órakor bezárta és a 

bizottság zárt ülésen folytatta munkáját. 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Varga László Barabás József  

 bizottsági elnöke bizottsági tag 

 

 

 


